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Zastupitelstvo města Čáslavi 
 

ZÁPIS ze VI. zasedání konaného v pondělí, 09.12.2024 na Nové scéně Dusíkova divadla v Čáslavi 
(adresa: Masarykova 194, 286 01 Čáslav) 

 

Přítomni: 
Starosta: Ing. Jaromír Strnad 
Místostarostka: Mgr. Renata Vaculíková 
Místostarosta: MUDr. Ervin Petrikovič 
Radní: Ing. Zdeňka Nezbedová, Mgr. Jiří Žaloudek 
Zastupitelé: Ing. Drahomír Blažej, MBA, Mgr. Václav Drda, RNDr. Tomáš Hasík, Ing. Jiří Havlíček, MBA, Jiří Honzíček, 
Martin Horský, Mgr. Martin Jusko, Mgr. Daniel Mikš, JUDr. Vlastislav Málek, Vojtěch Nezbeda, MUDr. Ctibor Provazník, 
Mgr. David Tichý, Bc. Alice Vavřinová, Mgr. Filip Velímský Ph.D. 
Tajemník MěÚ: Ing. Martin Ronovský, DiS. 
Omluveni: radní: MUDr. Julie Provazníková, Ing. Josef Ruml    
Předsedající: Ing. Jaromír Strnad 
Hosté:  
 

Zahájení 
Zasedání ZM zahájil starosta města v 17:00 hodin a přivítal všechny přítomné.  
Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem o obcích, občané byli informováni o místě, době a 
navrženém programu zasedání způsobem v místě obvyklém, tj. plakáty na plakátovacích plochách a na úřední desce 
městského úřadu, po dobu nejméně 5 dní před konáním zasedání. Pozvánka visela ještě v okamžiku konání zasedání. 
Upozornil dále, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam, který bude po anonymizaci zveřejněn na stránkách 
městského úřadu a jako již tradičně, po několik jednání zastupitelstva, je toto zasedání i v přímém přenosu veřejně 
vysíláno. 
Sdělil, že zprávy na dnešní jednání byly zveřejněny 5 dní před konáním zasedání na úřední desce městského úřadu a 
následně byli zveřejněny ještě dvě dodatečné zprávy. 
Uvedl, že zápis z minulého zasedání ZM, který je uložen na sekretariátu městského úřadu, ověřili Ing. Drahomír Blažej, 
MBA a Mgr. Filip Velímský, Ph. D. a nikdo ze členů zastupitelstva města k němu nevznesl připomínku.   
Starosta dále sdělil, že je přítomno 18 členů zastupitelstva města a dnešní zasedání je tudíž usnášení schopné. 
 

Starosta dále navrhl, aby dnešní jednání probíhalo pomocí elektronického systému. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  
pro: 17                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo: 1 
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Jiří Žaloudek       
 

NEHLASOVALO: 

Mgr. Filip Velímský       

Návrh byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/102/2024 
 

Jako ověřovatele dnešního zápisu starosta navrhl RNDr. Tomáše Hasíka a pana Jiřího Honzíčka. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  

pro: 16                                                    proti:                                   zdrželo se: 2                                              nehlasovalo:  
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PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda Ing. Jiří Havlíček Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 
 

ZDRŽELO SE: 

RNDr. Tomáš Hasík  Jiří Honzíček     

Ověřovatelé dnešního zápisu byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/103/2024 
 

Za členy návrhové komise starosta navrhl Mgr. Davida Tichého a Mgr. Filipa Velímského, Ph. D. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování: 
pro: 16                                                   proti:                zdrželo se: 2                                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek 
 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. David Tichý Mgr. Filip Velímský     

Členové návrhové komise byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/104/2024. 
 

Následným bodem bylo schválení programu jednání.  
Program: 
01_Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 04.11.2024 
02_Dotazy a připomínky občanů 
03_Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
04_01._Kupní smlouva-pozemky-projekt Koželuhy_spol. PROFISTAV Koželuhy s.r.o. 
05_02._Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu za měsíc říjen 2024 
06_03._Rozpočtové opatření č. 6/2024 
07_04._Delegace k uskutečňování rozpočtových opatření 
08_05._Návrh rozpočtu města Čáslavi na rok 2025 
09_06._Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
10_07._Poskytování odměn a ostatních souvisejících plnění uvolněným členům zastupitelstva v roce 2025 
11_08._Termíny konání zasedání zastupitelstva města v roce 2025 
12_09._Záměr prodeje části pozemku  parc. č. 330/1 (nemocnice) 
13_10._Prodej bytové jednotky v ul. Jablonského v č.p. 1225/8 
14_Dz1._Smlouva o bezúročné zápůjčce pro ZŠ Sadová, Čáslav 
15_Dz2._Smlouva o bezúročné zápůjčce pro MěN Čáslav 
16_Dotazy a připomínky zastupitelů 
 

Zastupitel V. Málek se vrátil k e-mailu, který zaslal všem zastupitelům, ve kterém byla mimo jiné žádost o zařazení bodu 
o skládce jako samostatný bod na dnešním jednání.   
Starosta uvedl, že k danému tématu se bude hovořit v bodu Dotazy a připomínky zastupitelů. 
. 

PROTINÁVRH _ Doplnění bodu Aktuální situace skládky Čáslav 

Hlasování:  
pro: 6                                                  proti: 2                                    zdrželo se: 8                             nehlasovalo: 2 
PRO: 

 Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. David Tichý 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

PROTI: 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič     
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ZDRŽELO SE: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

Mgr. Daniel Mikš Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 
 

NEHLASOVALO: 

 Vojtěch Nezbeda MUDr. Ctibor Provazník     

Návrh nebyl schválen, usnesení nebylo přijato.   
 

PŮVODNÍ NÁVRH: 
Hlasování:  
pro: 14                                                  proti:                                     zdrželo se: 4                            nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek     
 

ZDRŽELO SE: 

 Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko Mgr. David Tichý Mgr. Filip Velímský 

Program dnešního zasedání byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/105/2024. 
 
Následně starosta uvedl, že dnešní jednání bude probíhat ke každému bodu zvlášť a na konci každého bodu bude 
přijato usnesení. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  
pro: 18                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/106/2024. 
 
Dotazy a připomínky občanů 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Občanka Hana L. sdělila informace k měření prašnosti a hlučnosti v ul. Masarykova v Čáslavi. Dále se vyjádřila 
k plánovanému vybudování obchvatu.  
K danému se vyjádřila místostarostka, která vysvětlila naměřené hodnoty a následně představila grafy, kde jsou 
naměřené hodnoty uvedený (den i noc). 
Následně reagoval starosta, který se vyjádřil k obchvatu. Uvedl, že momentálně je hotova urbanistická studie, dále se 
bude řešit územní plán a následně projekt. Uvedl, že přípravy obchvatu jsou velmi dobře započaty. Nyní je potřeba co 
nejdříve schválit změnu územního plánu.  
 

Občanky paní S. a paní K. které se dotazovaly, jak to bude s dopravou z části Lochy po vybudování obchvatu, kdy je 
v plánu zrušení příjezdové komunikace / křižovatky a přejezd železnice na Kalabousku.  
Starosta uvedl, že momentálně není schopen na dané odpovědět. Sdělil pouze, že přejezd chce KSÚS zrušit. Následně 
uvedl, že by bylo vhodné se sejít a dané prodiskutovat společně s projektantem.  
Zastupitel F. Velímský požádal o veřejné projednávání dané záležitosti.   
Starosta uvedl, že až se vyřeší detail křižovatky u hřbitova, je možné, aby se setkání uskutečnilo.   
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Zastupitel V. Málek se dotazoval, kdo je zhotovitel urbanistické (územní) studie? 
Starosta uvedl, že je to spolek Zachraňme Kalabousek, z. s.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 

 
Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 04.11.2024 
Starosta předložil usnesení č.j.: MěÚ/56549/2024/SEK ze dne 04.11.2024. 
 
Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
Aktuální informace k městské nemocnici sdělil místostarosta MUDr. E. Petrikovič 

- 300 porodů / rok byl dosažen 
- hospodářský výsledek bude ke konci roku v „černých“ číslech s tím, že provozní příspěvek ve výši 10 mil. Kč 

bude převeden na bezúročnou půjčku a pokud bude situace nadále ekonomicky příznivá, bude tato půjčka ke 
konci roku městu vrácena  

- prozatím vše vypadá, že ke konci roku by mohl být hospodářský výsledek vč. dohadných položek pojišťoven 
kolem 30 mil. Kč (účet nemocnice, po odečtu 10 mil. Kč, prozatím vychází na + 3,5 mil. Kč) 

 

17:25 hod. – příchod zastupitele Martina Horského. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel F. Velímský se dotazoval na personální situaci? 
Místostarosta odpověděl, že momentálně odchází dva lékaři - jedna lékařka do důchodu, za níž už je domluvena 
náhrada a od nového roku by měli nastoupit ještě dva další lékaři 
 
Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 
01._Kupní smlouva-pozemky-projekt Koželuhy_spol. PROFISTAV Koželuhy s.r.o. 
Starosta předložil důvodovou zprávu, sdělil podrobnosti a dále přivítal na dnešním jednání zástupce spol. PROFISTAV 
Koželuhy s.r.o. - Mgr. Pavel Rosenbaum (jednatel společnosti), která bude realizovat výstavbu rodinných domů v této 
lokalitě.  
 

Hlasování o vystoupení zástupce spol. PROFISTAV Koželuhy s.r.o. 
Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/107/2024. 

 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel M. Jusko opětovně požádal o veřejné projednání daného. Dále se vyjádřil k rizikům, která si myslí, že daná 
smlouva sebou nese. Chybí mu: 

- podrobný popis výstavby  
- sankce při nedodržení daného projektu  
- stanovení časových termínů vč. sankcí 

K danému se vyjádřil jednatel spol. PROFISTAV Koželuhy s.r.o. Mgr. Rosenbaum.  
Starosta navrhl termín veřejného projednávání: 10.02.2025 od 16 hodin, který byl panem jednatelem odsouhlasen.   
Občanka Olga H. sdělila, že je velice rozumný návrh zastupitele M. Juska. Připomněla projekt „Prokopáren“ a pozemek 
prodaný spol. Tesco.  
Zastupitel M. Jusko požádal o doplnění termínů do smluv.  
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Zastupitel D. Tichý též požádal o zasmluvnění termínů.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 

 

PROTINÁVRH: 
Zastupitelstvo města Čáslavi  
1. schvaluje prodej pozemků:  
pozemek nová parc č. 1451/42, orná půda o výměře 507 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/43, orná půda o výměře 545 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/44, orná půda o výměře 549 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/45, orná půda o výměře 254 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/46, orná půda o výměře 254 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/47, orná půda o výměře 252 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/48, orná půda o výměře 292 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/49, orná půda o výměře 340 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/50, orná půda o výměře 268 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/51, orná půda o výměře 268 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/52, orná půda o výměře 268 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/53, orná půda o výměře 268 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/54, orná půda o výměře 268 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/55, orná půda o výměře 268 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/56, orná půda o výměře 451 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/57, orná půda o výměře 1 383 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/58, orná půda o výměře 684 m2; 
pozemek nová parc č. 1451/59, orná půda o výměře 1 450 m2, 
2. pověřuje starostu města uspořádáním veřejného projednání architektonické studie výstavby na výše zmíněných pozemcích a jeho okolí,  
3. pověřuje starostu města zajištěním doplněním předložení návrhu kupní smlouvy o: 
   a) podrobnou specifikaci projektu výstavby v detailu odpovídajícím alespoň původní kupní smlouvě schválené zastupitelstvem města dne 
06.02.2023; 
   b) časové omezení o délce dvou let na získání stavebního povolení investorem na výstavbu dle projektu;  
   c) časové omezení o délce dvou let od získání stavebního povolení na realizaci výstavby dle projektu 
4. vyhrazuje si pravomoc odsouhlasit konečné znění kupní smlouvy na zmíněné pozemky. 
 

Hlasování:  
pro: 6                                                  proti: 2                                    zdrželo se: 11                            nehlasovalo:  
PRO: 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. David Tichý Mgr. Filip Velímský     
 

PROTI: 

Mgr. Renata Vaculíková Mgr. Jiří Žaloudek     
 

ZDRŽELO SE: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing.  Jaromír Strnad Bc. Alice Vavřinová   

Návrh nebyl schválen, usnesení nebylo přijato.   
 

PŮVODNÍ NÁVRH 

Hlasování:  
pro: 13                                                  proti: 4                                    zdrželo se: 2                            nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Jiří Žaloudek       

PROTI: 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko Mgr. David Tichý 
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ZDRŽELO SE: 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Filip Velímský     

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/108/2024. 
 

02. Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu za měsíc říjen 2024 
Zastupitel D. Mikš předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil. 

Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/109/2024. 
 

03. Rozpočtové opatření č. 6/2024 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti k rozpočtovému opatření.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil. 

Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/110/2024 
 

04. Delegace k uskutečňování rozpočtových opatření 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil. 

Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/111/2024. 
 

05. Návrh rozpočtu města Čáslavi na rok 2025 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti k navrhovanému rozpočtu na příští rok.  

 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:   
Zastupitel D. Tichý se dotazoval, jak je město připraveno na převod financování nepedagogických pracovníků 
(povinnost přecházející na zřizovatele), což plyne ze zákona od 01.09.2025? A o jakou částku se za město Čáslav jedná? 
Starosta uvedl, že dané souvisí s RUDem (rozpočtové určení daní). Město by mělo dostávat od 01.09. větší finanční 
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příspěvky a bude se tedy na to muset reagovat rozpočtovým opatřením.  
Místostarostka uvedla, že se jedná o částku cca 5 mil. Kč / čtvrtletně.  
Zastupitel D. Tichý se dotazoval, zda vedení města uvažuje o nějaké minimalizaci / optimalizaci pracovníků vzhledem 
k uvedenému? 
Starosta uvedl, že nic takového nepředpokládá. Předpokládá, že ředitelé škol mají pracovní místa postaveny tak, aby 
zde neměli nikoho „zbytečně“.  
Zastupitel M. Horský požádal o vypracování finančního plánu na rok 2025. 
Starosta sdělil, že dané bude předmětem únorového zastupitelstva.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/112/2024. 

 
06. Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Občanka Ilona N. se dotazovala, kolik město doplácí za likvidaci odpadů? 
Místostarostka odpověděla, že je naplánováno 24 mil. Kč. Příjem byl přes 5 mil. Kč, tedy náklady jsou cca 18 mil. Kč. 
Doplnil zastupitel M. Horský, který se vyjádřil k třídění odpadu, ke kterému se dále vyjádřila místostarostka, starosta, 
zastupitel D. Tichý.  
Občanka Ilona N. požádala o vybudování sběrného dvora. 
Starosta uvedl, že dané v jednání již je. Nyní se jedná s Českými drahami o odkupu pozemku, dále je hotová projektová 
dokumentace.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/113/2024. 

 

07. Poskytování odměn a ostatních souvisejících plnění uvolněným členům zastupitelstva v roce 2025 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
  

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel V. Málek se vyjádřil ke Kolektivní smlouvě MěÚ a dále se dotazoval, zda je ve věci odměňování postupování 
stejně vůči všem zaměstnancům? 
Starosta uvedl, že od jeho nastoupení do funkce nedostal odměny pan tajemník. Zdůvodnil to především tím, že 
vzpomněl na slova V. Málka, když byl ve funkci starosty, kdy on tehdy řekl, že „tajemník má být pravou rukou starosty“, 
což v nynějším případě rozhodně neplatí, proto pan tajemník není odměňován.   
Do diskuse se následně připojili radní Z. Nezbedová, zastupitel M. Horský, tajemník, místostarostka. 
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Zastupitel M. Jusko se dotazoval, jak je to s vyplacením odměny starosty a místostarostky, pokud se to dnes schválí? 
Kdo o tom dále rozhoduje? 
Starosta uvedl, že starosta dá návrh, který musí být v souladu se zákonem.  
Zastupitel M. Jusko se dotázal, pokud se to dnes schválí, tak už je to dále automatické, nikdo další už o tom 
nerozhoduje?  
Starosta odpověděl, že ano.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
Hlasování:  
pro: 11                                                 proti:                  zdrželo se: 7                                         nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

Mgr. David Tichý Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek   
 

ZDRŽELO SE: 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Mgr. Filip Velímský   

Před projednáváním tohoto bodu opustil zastupitel D. Blažej jednací sál, omylem vytáhl prezenční (hlasovací kartu) z hlasovacího zařízení a při návratu ji opomněl 
vrátit, proto není jeho hlasování (ani jeho přítomnost) v tomto hlasování zaznamenána.  

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/114/2024. 
 
08. Termíny konání zasedání zastupitelstva města v roce 2025 
Starosta předložil navrhované termíny jednání zastupitelstva na nadcházející rok.  
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel F. Velímský se dotazoval, zda bylo dané konzultováno s vedoucími odborů? Když je odejit jeden termín 
zasedání. 
Starosta uvedl, že dané bylo konzultováno s vedoucí Odboru majetku a investic a Finančního odboru.  
Zastupitel D. Blažej požádal o posunutí posledního termínu (01.12.2024) na 08.12.2025. 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 

PROTINÁVRH: 
Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/115/2024. 
 
09. Záměr prodeje části pozemku  parc. č. 330/1 (nemocnice) 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti. 
  

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil. 

Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 
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Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/116/2024. 
 
10. Prodej bytové jednotky v ul. Jablonského v č.p. 1225/8 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti. 
  

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil. 

Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/117/2024. 
 
Dz1. Smlouva o bezúročné zápůjčce pro ZŠ Sadová, Čáslav 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil. 

Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/118/2024. 
 
Dz2. Smlouva o bezúročné zápůjčce pro MěN Čáslav 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil. 
Hlasování:  
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr. Ctibor Provazník Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/119/2024. 
 
Dotazy a připomínky zastupitelů 
Starosta se vyjádřil k aktuální situaci v odpadovém hospodářství v Čáslavi.  
Občanka Ilona N. se vyjádřila ke skládce v Čáslavi.  
 

Radní Z. Nezbedová se vrátila k její komunikaci s panem tajemníkem, kterou všichni zastupitelé dostali a četli, a to 
v souvislosti s tím, kdy ona byla osočena panem tajemníkem z překročení zákona a zapojení se do trestného činu.  
Komunikace byla řešena i s panem ředitelem KÚSK, který však dané odmítl řešit údajně z důvodu probíhajícího 
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soudního jednání (pozn. soudní jednání probíhá, ale týká se něčeho jiného).  
Následně se dotázala pana tajemníka, zda je s ředitelem KÚSK v nějakém dalším kontaktu než jako tajemník městského 
úřadu?  
Tajemník odpověděl, že pokud dané nemá souvislost s jeho prací tajemníka, nepatří to na zasedání zastupitelstva.  
Radní Z. Nezbedová následně zveřejnila Dohodu o provedené práce, kterou má uzavřenou pan tajemník M. Ronovský 
na středočeském kraji od 26.09.2022. 
 

Přestávka: 19:06 hod. – 19:16 hod. 
 

Zastupitel F. Velímský se dotazoval, zda bude město reagovat na dopis od spol. AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o.   
(Oznámení o dočasném ukončení provozu zařízení I. fáze skládky odpadů CKNO Čáslav) ze dne 04.12.2024? 
Starosta uvedl, že nemá v plánu na daný dopis reagovat. 
Zastupitel F. Velímský požádal o reakci na daný dopis.  
Ohradil se proti formulacím, které společnost AVE v dopise uvádí ve vztahu k probíhajícímu řízení o integrovaném 
povolení. Společnost AVE se vyjadřuje k věcem, které jí nepřísluší, napadá další účastníky, označuje je za osoby, které 
nějakým způsobem záměrně obstruují dané jednání, a přitom je stejným účastníkem tohoto řízení jako ostatní jednající. 
Starosta uvedl, že zástupce spol. AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. s uvedeným seznámí.  
 

Místostarostka se vrátila k dotazu pana zastupitele V. Málka, kdy požadoval sdělit, v čem spočívalo školení a konzultace 
paní místostarostky se spol. ISES, s.r.o.? 
Místostarostka dané dopodrobna přednesla.  
K materiálům, které z daného školení pan zastupitel požadoval také předložit, uvedla, že je nepředloží, neboť za „vlády“ 
minulého vedení oni též materiály a dokumenty ze svých konzultací nepředkládali.  
 

Zastupitel V. Málek se vrátil k projednávání odpadového hospodářství. Diskutoval probíhající soudní jednání, rozpor 
územního plánu a s tím související záležitosti, referendum, 28. změnu integrovaného povolení.  
Dotazoval, zda rada města uvažovala o referendu jako o způsobu řešení / rozhodování o budoucnosti skládky.  
Starosta se k referendu vyjádřil tím, že se o referendu neuvažuje, neboť před rokem a půl bylo rozhodnuto 
zastupitelstvem o rozšíření skládky.  
Občanka Ilona N. se vyjádřila k nynější výšce skládky a dále sdělila některé připomínky, které byly zaslány na krajský 
úřad v souvislosti s právě probíhajícím projednáváním 28. změny integrovaného povolení spolkem Český svaz ochránců 
přírody Zelená Čáslav. 
 

19:30 hod. – odchod zastupitele V. Nezbedy. 
 

Vyjádřil se starosta, zastupitel V. Málek, radní Z. Nezbedová. 
 

Zastupitel D. Tichý se dotazoval, jak je město připraveno (jak se město zabývá) na digitalizaci a elektronizaci účetnictví 
a spisových služeb příspěvkových organizací (od 01.01.2026)? 
Zastupitel D. Mikš uvedl, že minulý týden byla uspořádána I. beseda k elektronizaci spisové služby na městském úřadě. 
Uvedl, že zde bylo sděleno, že pokud k danému dojde, město systém koupí a bude ho provozovat.  
Zastupitel D. Tichý se dotazoval kolegy D. Mikše, zda on jako ředitel ZŠ, bude čekat až se dané spustí a počká na systém 
od města nebo se připraví sám? 
Zastupitel D. Mikš uvedl, že vzhledem k proběhlému prvnímu meetingu najede na představený systém od města 
společně s ostatními příspěvkovými organizacemi.  
 

Tajemník M. Ronovský se vyjádřil ke sdělení radní Z. Nezbedové.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 
Informativní zprávy / Různé:  
- 

 

19:55  hod. - ukončeno jednání 

 
Na konci dnešního zasedání bylo přítomno 18 členů zastupitelstva města. 
Příští zasedání zastupitelstva proběhne dne 10.02.2025 od 16 hodin, kdy od 16 hodin proběhne veřejné projednávání 
/ představení projektu „Koželuhy“ a od 17 hodin začne řádné jednání zastupitelstva.  
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Ověřovatelé zápisu: RNDr. Tomáš Hasík a pan Jiří Honzíček 
Návrhová komise: Mgr. David Tichý a Mgr. Filip Velímský, Ph. D.  
Zápis vyhotovila: Zdeňka Veselá  
Celý záznam zasedání uveřejněn na webu města Čáslavi: 

o audiozáznam: https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2024-12-09/HerSie/HerSieHtml5.html 
o videozáznam: https://www.youtube.com/live/Ec2pJ-DeOX4 

 
PŘÍLOHY: Usnesení – č.j.: MěÚ/62988/2024/SEK 
                 Listina přítomných zastupitelů 
                 Pozvánka ze dne 29.11.2024 
                 Doplnění programu (přehled zpráv) ze dne 06.12.2024 
                 Kontrola plnění usnesení č.j.: MěÚ/56549/2024/SEK ze dne 04.11.2024 
                 Důvodové zprávy č. 1 – 10, Dz1 a Dz2 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r.  
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
Ověřovatelé:  
 
 
 
RNDr. Tomáš Hasík v. r.                                                                                                                                          Jiří Honzíček v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                               člen zastupitelstva 
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PŘEHLED USNESENÍ Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA ČÁSLAVI ZE DNE 09.12.2024 

TEXTOVÁ ČÁST USNESENÍ ČÍSLO USNESENÍ 

 Hlasování pomocí elektronického systému ZM/102/2024 

 Ověřovatelé zápisu ZM/103/2024 

 Členové návrhové komise ZM/104/2024 

 Program dnešního zasedání _ PROTINÁVRH NESCHVÁLENO 

 Program dnešního zasedání ZM/105/2024 

 Průběh zasedání ZM/106/2024 

 Kupní smlouva-pozemky-projekt Koželuhy_spol. PROFISTAV Koželuhy s.r.o. 
  - vystoupení zástupců společnosti PROFISTAV Koželuhy s.r.o. 

ZM/107/2024 

 Kupní smlouva-pozemky-projekt Koželuhy_spol. PROFISTAV Koželuhy s.r.o. _ PROTINÁVRH NESCHVÁLENO 

 Kupní smlouva-pozemky-projekt Koželuhy_spol. PROFISTAV Koželuhy s.r.o. ZM/108/2024 

 Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu za měsíc říjen 2024 ZM/109/2024 

 Rozpočtové opatření č. 6/2024 ZM/110/2024 

 Delegace k uskutečňování rozpočtových opatření ZM/111/2024 

 Návrh rozpočtu města Čáslavi na rok 2025 ZM/112/2024 

 Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství ZM/113/2024 

 Poskytování odměn a ostatních souvisejících plnění uvolněným členům zastupitelstva v roce 2025 ZM/114/2024 

 Termíny konání zasedání zastupitelstva města v roce 2025 ZM/115/2024 

 Záměr prodeje části pozemku  parc. č. 330/1 (nemocnice) ZM/116/2024 

 Prodej bytové jednotky v ul. Jablonského v č.p. 1225/8 ZM/117/2024 

 Smlouva o bezúročné zápůjčce pro ZŠ Sadová, Čáslav ZM/118/2024 

 Smlouva o bezúročné zápůjčce pro MěN Čáslav ZM/119/2024 

 
   
 
 
 
 
   
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r.  
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
Ověřovatelé:  
 
 
 
RNDr. Tomáš Hasík v. r.                                                                                                                                          Jiří Honzíček v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                               člen zastupitelstva 


